

Articles from Tådås

Styrelsesammanträde med Tådås väg- och samfällighetsförening 2008-06-15

2008-06-15 07:06:55 admin Tådås

Protokoll fört vid styrelsesammanträde med Tådås väg- och samfällighetsförening

2008-06-15

Närvarande: Gunilla Jägemalm, Olof Karlsson, Sigrid Sjöstedt, Anneli Brander, Kerstin Svensson och Gunnar Sahlström. Bosse Willfors hade anmält förhinder. Adjungerad Jan Kilnäs beträffande debiteringslängd.

Plats: hos Gunilla.

1. Mötet öppnades av ordföranden Gunilla Jägemalm.
2. Dagordningen godkändes.
3. Uppföljning gjordes av föregående möte: **Räcke** mellan D Leuchovius och T Berner avvaktar vi med tills vi vet hur det blir med ridningsförbud. Aska och slipers behöver tas bort från **eldningsplatsen** nära vattenverket. På stämman skall tas upp om vi behöver eldningsplatser. Betr **byggnad** utanför egen tomt hade Gunilla hört från byggnadskontoret att det fordras bygglov för sådana. Frågan kommer att tas upp på stämman.
Lista över återstående arbeten skall göras av Olle till stämman.
4. Jan K presenterade sitt arbete med **debiteringslängder** och blankett för att anteckna arbetsdeltagande och vattenmätarställning. Vissa ekonomiska ingångsvärden justerades.
Ekonomi för nästa år diskuterades i detta sammanhang. Beslutades att Sigrid och Gunilla kontrollerar siffrorna ytterligare en gång och skickar dem sedan till Jan K. för utskrift av debiteringslängden.
Blanketten tyckte vi var bra.
5. **Underhålls**– och förnyelsefond diskuterades. Gunnar hade tagit fram visst underlag men fortsatt arbete behövs. Åsikterna var delad om fondens funktion.
6. Gunilla hade hört med polisen om **grannsamverkan** men de verkar ha små möjligheter att medverka. Tas upp på stämman.
7. Ett gemensamt **elavtal** kan vara möjligt. Tas upp på stämman.
8. **Reningsverket** är inte slutbesiktigat. Viss betalning innehålls.
De avloppsledningarna som anmälts till kommunen har godkänts.
9. **Ridning** på stigar har Naturvårdsverket hand om. Gunilla har flera

gånger sökt handläggaren där.

Avtalet om cykelvägen skall begäras in och ev. omförhandlas.

10. Problem har uppstått om var vi gör av **trädgårdsavfall**. Tas upp på Stämman.
11. Gunnar har undersökt vilka som är fastighetsägare och gjort en ny **medlemsförteckning**.
12. Bosse W arbetar nu med **pumphuset** till den nya brunnen.
13. Det finns många föreningspärmar som behöver en **förvaringsplats**. Det vore bra om den kunde vara hos någon i föreningen.
14. Arbeten till årsmötet fördelades.
15. Öviga frågor
Områdessamordnare efter K Alsterljung blir Mats Sjögren.
Förslag lades att uppdraget cirkulerar.
Diskuterades rutiner för om **arbete** skall utföras efter arbetsdagen.
Förslag kommer till stämman.

Sammanträdet avslutades.

Gunnar Sahlström

Sekreterare

Gunilla Jägemalm

ordförande